
Zápis 03 z komise pro Bezpečnost 
Datum: 10.10.2023 

Začátek: 18:00 

Konec: 19:30 

Přítomní členové: 

− Mgr. Jan Kočí – Předseda 
− Lukáš Horský 
− Michal Veselý 
− Aleš Navrá�l 

Nepřítomní členové: 

Host: 

− Mar�n Slavík, radní pro bezpečnost 

Průběh: 

− Pan radní pro bezpečnost Mar�n Slavík seznámil komisi s aktuálními tématy 
probíraných na radnici, dále p. radní pro dopravu podal hlášení o měření rychlos� v 
MČ od PČR viz zápis 02 bezpečnostní komise. Proběhla následná konzultace a 
předkládání nových návrhů a podnětů (rychlostní značky, rychlost vozidel na 
komunikacích MČ, orientační radar rychlos�, kamerový systém, 

Návrhy: 

1) Pravidelné měření rychlos� v MČ 
− Komise navrhuje, aby měření rychlos� ze strany PČR či MP probíhalo na bázi 

pravidelného harmonogramu, s pravidelnou četnos�, s cílem změnit chování řidičů a 
změnit vnímání městské čás� jako území bez kontroly. Komise se domnívá, že 
jednorázové nepravidelné akce nepřinesou potřebný účinek. Komise navrhuje Radě 
MČ, aby bylo v tomto smyslu dále jednáno s policií, a dosaženo konsensu, kdy 
policejní složky budou kontrolu rychlos� provádět stále, s přihlédnu�m ke kapacitním 
možnoste. Cílem je dosáhnout, aby městská část byla vnímána jako území 
s permanentní kontrolou dodržování dopravních předpisů. 

2) Pořídit orientační radar rychlos� a začít sbírat data o rychlostech vozidel na 
komunikacích MČ 

− Komise navrhuje, aby městská část zaujala k problema�ce rychlos� na silnicích 
proak�vní postoj, a posílila svoji znalost a argumentaci konkrétních dopravních situací 
v konkrétních úsecích. K tomuto účelu navrhuje radě zvážit zakoupení vlastního 
měřicího zařízení, které by podpořilo argumentaci MČ směrem k policejním složkám, 
ohledně nezbytnos� nápravy v oblas� bezpečnos� dopravy a chodců. K orientačnímu 
měření rychlos� lze využít i stávající kamerový systém, v perimetru jeho dosahu. 

 

Dne 10.10.2023      Zápis zpracoval Michal Veselý 


